
Notulen jaarvergadering 15 mei 2023 Hercules Beemster 

 

Aanwezig: Liesbeth Klinkhamer, Sonja van Baar, Judith Meijn, Ilse de Boer, Henri Nillesen, 

Elske Ruijter, Astrid vd Werf,  Maggie Boode (notulist) 

 

Agendapunten:  

1. Opening en mededelingen  

2. Ingekomen stukken  

3. Vaststellen notulen ALV 4 juli 2022  

4. Jaarverslag 2022/2023  

5. Jaarplan 2023/2024 

6. Financieel verslag 2022  

7. Verslag kascontrolecommissie 2022  

8. Benoeming kascontrolecommissie  

9. Bestuurssamenstelling, per 15 mei 2023  

10. Rondvraag 

11. Sluiting 

 

 

1. Opening en mededelingen:  

Liesbeth opent de vergadering. René is afwezig wegens ziekte.  

ALV wordt geopend en direct gesloten, omdat het aantal aanwezige leden te laag is. 

Liesbeth opent een bijzondere ledenvergadering. 

 

2. Ingekomen stukken:  

Geen  

 

3. Vaststellen notulen algemene ledenvergadering 2022:  

Financieel jaarverslag: na vergadering goedgekeurd en getekend.  

Sponsoractie was een groot succes, in 2023 weer. Judith gaat bekijken of het mogelijk is om 

de sponsorbedragen te werven middels een QRcode/Tikkie.   

Openstaande contributies: Gaat momenteel erg goed, staat weinig open. 

 

Doorstroom-Wedstrijden: In 2023 is er niet meegedaan aan doorstroom-wedstrijden van uit 

het Rayon 4e tm 6e divisie. Komend seizoen kan er gekeken worden of dit haalbaar is m.b.t. 

het aantal te leveren juryleden.  

 

Notulen zijn goedgekeurd. 

 

 

4. Jaarverslag 2022/2023:  

 

Liesbeth heeft een aantal toelichtingen gegeven zoals de trainers en juryleden. 

Verder geen bijzonderheden.  

Jaarverslag goedgekeurd  

 

 

Toelichting Ilse op trainingsavonden:  



 

Beide trainingen waren een groot succes. De opkomst was hoog, sfeer goed en er werd 

actief meegedaan aan de training.  

 

 

 

5. Jaarplan 2023/2024: 

 

Liesbeth verzoekt de aanwezigen om het jaarplan zelf door te nemen omdat dit over het 

algemeen bekende materie is voor de aanwezigen.  

Elske vroeg zich af hoe de plannen van de fusie zijn ontvangen bij de trainers. Henri geeft 

aan dat bij de sessie waar hij aanwezig was het over het algemeen goed werd ontvangen. 

 

6. Financieel verslag 2022:  

 

Er waren in 2022 wat minder vorderingen.  

Liquide middelen gaan goed.  

Passiva : er is gestart met afschrijven van materialen 

Schulden: Er moest nog wat materiaal betaald worden. in 2023 ingelost  

 

Winst en verlies:   

Contributie valt op omdat TCW gesplitst is van Hercules, zo ook de loonkosten.  

Subsidies zijn redelijk gelijk gebleven.  

Overige opbrengsten komen voort uit huuropbrengsten  

 

Vrijwilligersvergoedingen zijn toegenomen. Dit komt mede doordat de vergoeding omhoog is 

gegaan.  

 

Huur is omhoog gegaan ten opzichte van 2021 ivm voorgaand coronajaar waarin een 

gereduceerd tarief werd berekend voor de zaalhuur.  

 

Carina geeft een toelichting op de kosten van TCW.  

 

Jaarrekening is vastgesteld en goedgekeurd.  

 

Liesbeth toont een begroting voor 2023. Sponsoracties zijn wat lager ingesteld om 

tegenvallende opbrengst op te vangen.  

Loonkosten zullen iets stijgen in 2023 en de vrijwilligersbijdrage zal iets dalen. 

Carina is erg blij met alle inbreng en kritische vragen. Zij vond het erg fijn dat er goed actief 

is gekeken naar het financiële verslag en bij het doen van de kascontrole door Henrfi 

Nillesen, Lotte Grotenbreg en Judith Meijn.  

 

7. Verslag kascontrolecommissie:  

 

De kascontrole heeft plaatsgevonden op 15 mei 2023 door de kascontrolecommissie en er is 

décharge verleend voor de gevoerde boekhouding.  

 

8. Benoeming kascontrolecommissie 



Judith Meijn en Lotte Grotenbreg doen ook volgend jaar de kascontrolecommissie. Henri 

stapt uit de kascontrolecommissie.   

 

9. Bestuurssamenstelling:  

 

René Voorwerk is toegetreden tot het bestuur in de rol van voorzitter.  

Henri Nillesen is toegetreden tot het bestuur en gaat de rol van penningmeester vervullen. 

(dienen beiden nog een VOG aan te leveren)  

Ilse de Boer is toegetreden als algemeen bestuurslid.  

 

10. Rondvraag en opmerkingen 

 

Henri stelt voor om een nieuwsbrief te gaan versturen. Hier zal op een later punt verder naar 

worden gekeken.  

 

Vaststellen van contributie:  

 

1 uur en 1,5 uur trainen zal de contributie met 5% worden verhoogd. Dit komt voort uit het 

gelijk trekken aan de contributies met gymnet, en de te verwachten verhoging van de 

zaalhuur.   

Bij 2, 2,5, of 3 uur turnen blijft de contributie gelijk.  

Bij 4 en 4,5 uur gaat de contributie 5% omlaag,  

Bij 5 tot 7 uur blijft de contributie gelijk.  

Bij 7,5 uur of hoger gaat de contributie met 3% omhoog.  

 

Het jaar gaat naar 41 weken, dit ondervangt de kosten van de zaalhuur.  

 

Contributietabel goedgekeurd.  

 

Ontwikkelingen Fusie:  

Hier besteden we geen aandacht aan tijdens deze vergadering wegens de lage opkomst van 

leden.  

 

11. Sluiting  

 

 Liesbeth sluit de bijzondere ledenvergadering en dankt alle mensen voor hun aanwezigheid.  

 

 

 

 

 

 

 

 


